
Protokoll från styrelsemöte med Rö Folkets Hus och Byalagsförening, 
styrelsemöte 5 december 2017
Närvarande: Johannes Menzel, Mona Nixon, Miriam Åkerblom, Anders Samuelsson, Ove 
Norman, Roger Mähl och Monica Viklund.

 Mötets Öppnande: Johannes hälsar alla välkomna.
 Protokolljustera: Johannes valdes 
 Föregående protokoll: Protokollet gicks igenom, inga anmärkningar.
 Ekonomi: Anders gick igenom ekonomin. Tillgångar 30/11          Handelsbanken 126 

170, 61:-, Kontanter 12 000:- Utgifter  under oktober 9 207:-
Inkomster 8 300:-

 Aktiviteter: Julgransplundring 6/1-18 kl 14.00 med internationell inriktning, antal barn
som brukar komma är 35-40 st och vuxna ca 25-30. Johannes bokar skjuts med 
Flodins, Monica tillfrågar Birgitta Stattin om deltagande i arrangemanget.

 Tillsyn och skötsel: Lampor är uppsatta på baksidan av huset. Beslut att elementen 
inte byts ut. Vattenföreningen låter meddela att de inte funnit läckan ännu.

 Uthyrning: Inga just nu, men en preliminär bokning till Kristi himmelfärdsdag för ett 
bröllop.

 Övriga frågor: En grupp från Älandsbro planerar att starta bordtennisklubb och är 
intresserade av att köpa våra bordtennisbord. Johannes bokar träff med dem för att 
komma överens om pris. Vi uppskattar pris till ca 1000-2000 kr per bord.
Information från näringslivet Härnösands kommun angående föreningsmässa 16/12,  
kl 11.00-14.00 samt fest med mat kl.18.00-21.00. Ingen från styrelsen har möjlighet 
att delta.

Nästa möte 9/1 -18 kl 18:30

Vid protokollet Justeras

Monica Viklund Johannes Menzel
Monica Viklund Johannes Menzel


